Title (en)
CUT RESISTANT YARN, FABRIC AND GLOVES.

Title (de)
SCHNITTFESTES GARN ODER GEWEBE SOWIE SCHNITTFESTER HANDSCHUH.

Title (fr)
FILS, TISSU ET GANTS DIFFICILES A COUPER.

Publication
EP 0435889 A1 19910710 (EN)

Application
EP 89910027 A 19890816

Priority
+ US 8903512 W 19890816
+ US 24952388 A 19880926

Abstract (en)
[origin: WO9003462A1] This invention is a cut resistant article comprising a cut resistant jacket surrounding a less cut resistant member. The jacket
comprises a fabric of yarn and the yarn consists essentially of a high strength, longitudinal strand having a tensile strength of at least 1 GPa. The
strand is wrapped with another fiber or the same fiber. In another embodiment, the invention is a highly cut resistant yarn of at least two nonmetallic
fibers. One fiber is inherently cut resistant like high strength polyethylene, polypropylene or aramids. The other fiber in the yarn has a high level of
hardness.

Abstract (fr)
On décrit un objet difficile a couper comprenant une gaine anti-coupe entourant un élément plus facile a couper. Les fils qui composent le tissu de
la gaine consistent principalement en une fibre longitudinale présentant une résistance a la rupture d'au moins 1 GPa. Cette fibre est entourée d'une
autre fibre ou d'une fibre de la méme qualité. Dans un autre mode de réalisation, on décrit un tissu fortement résistant composé d'au moins deux
fibres non métalliques. Une des fibres résiste par nature a la coupe comme le polyéthyléne de grande résistance, le polypropyléne ou les aramides.
L'autre fibre des fils présente un haut niveau de dureté.
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